
Vragen ChristenUnie Rijswijk aan het college n.a.v. het bericht dat veel kantoren in Rijswijk niet 
over het verplichte energielabel beschikken

1. Is de gemeente bekend met het bericht ‘Doek valt voor duizenden kantoren: geen 
energielabel, geen kantoor’? Doek valt voor duizenden kantoren: geen energielabel, geen 
kantoor | Economie | AD.nl 
In hoeverre klopt het dat in Rijswijk slechts 38 procent van de kantoren over het benodigde 
energielabel C beschikt?

2. Klopt het dat de gemeente verantwoordelijk is voor de handhaving van deze maatregel?
3. Hoeveel gesprekken heeft de gemeente Rijswijk in 2021 en 2022 met kantooreigenaren en 

vastgoedbeheerders gevoerd om hen erop te wijzen dat energielabel C vanaf 1 januari 2023 
voor kantoren verplicht is? 

4. Wat heeft de gemeente verder gedaan om energiebesparende maatregelen onder de 
aandacht van kantooreigenaren en vastgoedbeheerders te brengen?

5. Hoe is er over deze inspanningen gerapporteerd aan de gemeenteraad? 
6. Hoe is de gemeente Rijswijk tot aan 1 januari 2023 van plan ervoor te zorgen dat zoveel 

mogelijk kantoren alsnog ingrepen doen om energielabel C te verkrijgen?
7. Wat is de gemeente Rijswijk van plan met de kantoren die na 1 januari 2023 niet over 

(minimaal) het energielabel C beschikken? 

https://www.ad.nl/economie/doek-valt-voor-duizenden-kantoren-geen-energielabel-geen-kantoor~ac8318955/
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